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 دهمین مسابقه ی بزرگ مهدوی 

 در کل کشور
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 کلیپ اول : مهدویت وامام زمان ) عج (

 کفیلو المسلمین حجت الاسلام 
همه ی ما دوست داریم زندگی کنیم ،  هدفمند زندگی کنیم . همه ی ما دوست داریم زندگیمان افق داشته 

 ذین  ال  ا ه  یا أی  » ست است. واضح بگویم نتیجه داشته باشد . خداوند متعال زیبا می فرماید : رباشد . این د
م اک  ع  ا د  ذ  إول س  لر  ل   و   ه  ل  جیبوا ل  ست  إوا ن  ءام   حییک  ما ی  ( ، زندگی ) بله خداوند می گوید : می خواهی زندگی کنی «م ل 

 ( به کی بگوییم ؟ )بلهبله بگو گفتن نیاز دارد

  . به پیغمبر بله بگو به خدای پیغمبر بله بگو، به کسانی بله و چشم بگو که تو را می شناسند                      

. می دانند آینده .می دانند .خوب ... نیازهای تو را می دانند ، هدف خلقت تو را می دانند چه کسی هستی 

ی زندگی ات چه می شود . به آنها بله بگو ، به آنها چشم بگو ، سعی کن از آنها الگو بگیری ، سعی کن با 

ن ای آنها زندگی کنی ، سعی کن وقتی بله را گفتی و حرکت کردی بتوانی به یک نتیجه ی عالی برسی 

 مهم است .

ه ی اینها در ذهنمان بیاید باید به خدا بگوییم خدایا ما به اینها بله گفتیم می خواهیم از تو بپرسیم ما اگر هم

 برای چی ما را خلق کردی ؟

 فتاریها .ربا این مشکلات و گام ؟  برای چی من به این دنیا آمده

ون إنس   ن  و  قت  الج  ل  ا خ  و م  » خداوند متعال می فرماید :  د  عب  ی   ل 
أی » «  خدا » خَلقتِ کردم که بگویی  «إلا 

عرفون   ی  ]شخصی[ آمد پیش امام حسین )ع( گفت : ما خلق شدیم برای بندگی خلَقتِ کردم مرا بشناسی .  «ل 

عرفة الله ؟ » ، ق شدیم برای شناخت خدا لکردن ، ما خ ما م   تلقزندگی کنم ... می خواهم به هدف خمی خواهم  «ف 

عرفة الله ؟ » بشناسم ؟ را . باید خدا برسم ... می خواهم بندگی کنم .. ما م   شناخت خدا چیست ؟ «ف 

ة  » چه جوابی می دهم ؟ امام حسین ) ع( فرمودند :  ،اگر از ما بپرسند عرف  ل   م 
جب ا ال  م  ه  ام  م  إمانٍ ز   أهل ک  ذی ی 

لیهم طا تمام وجودشان  مردم هر زمان اگر امام زمانشان را بشناسند« امامت را بشناسی » اینکه  «عته ع 

 قف وصال امام زمان می شود . و

گفتند چرا محزونی ؟ گفت : ای کاش همه ی عمرم را صرف  ،آن عارف بالله ، ولی خدا ، اواخرعمر محزون بود 

اگر امام زمانم را می شناختم خدا را بهتر می شناختم . دیگه چرا ؟ شما شناخت حضرت حجت کرده بودم . 

 اه همین است و بس . اگر امام زمانم را می شناختم به خدا بهتر می رسیدم . ر

تو ای آقا جان ، مولا جان ، صاحب الزمان سلام بر  «ک ل  ه   هیر  غ   ک  ل  ن س  ذی م  ال   ه  الل   بیل  ا س  ی   یک  ل  ع   لام  الس  » 

مسیر رسیدن به سوی حضرت حق که هر کس غیر از تو را طی کند هلاک می شود .در مسیر امام زمان قرار 

 نگرفتن یعنی هلاکت .

م» در زیارت آل یاسین می خوانیم  ک  ن اطاع  د  م  ع  م » خوشبخت مطیع شماست و  «س  ک  ف  ال  ن خ  ی  م  ق 
 «ش 

 عرفت خدا ، معرفت امام زمان استمی خواهیم در مسیر حضرت حرکت کنیم ، م بدبخت مخالف شماست .

حالا که امام زمان را شناختم می خواهم به خودم نمره بدهم ، امام را شناختم معرفت امام زمان یعنی چه ؟ 

یا نه ؟ از امام صادق )ع( می پرسند : معرفت امام زمان یعنی چه ؟ امام فرمودند : کمترین درجه ی معرفت 
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ناختن یعنی اینکه بدانم امام واجب الاطاعه است . مام زمان شواجب الاطاعه است . ا این است که بدانید امام

یعنی  این را حل کنیم در زندگیمان .باشد . یعنی دغدغه ام بر اساس امامامام واجب الاطاعه است یعنی چه ؟ 

 نظام زندگی ام را براساس امام تعریف کنم .

دستور امام چه بوده است ؟ فکر می کنید امام زمانی زندگی کردن یعنی امام یک دستوری به ما داده است . 

چه ؟ مهدوی بودن یعنی چه ؟ اصلاً شناخت امام زمان یعنی چه ؟ اصلاً وصال حضرت مهدی یعنی چه ؟ 

 می خواهم منتظر باشم ، انتظار مهدوی داشته باشم یعنی چه ؟  م ،منتظر

دغدغه ی امام زمان باشد . امام به من گفتند برای فرج امام قدم  در یک کلمه خلاصه کنم یعنی دغدغه ام ،

 بردار . خب بردارم ... یعنی اگر عاشق امام هستم بین منتَظرِ و منتظَرَ سنخیت باشد . امام یک خواسته از ما

دارد هر کسی خدمت امام رسیده وقتی امام توقیع نگاشته اند هر جمله ای که از امام ما صادر شده ، نگاه 

افقش این است یا نگاه اصلی اش این است : برای فرجم کاری کنید . خواسته ی امام از همه ی ما برنامه 

ت . یعنی دغدغه ی دین دارد . ریزی برای ظهور است . امام صادق )ع( فرمودند : منتظر مانند مجاهد اس

رین را می نگرد ، ایران را می نگرد ، مسائل کشور را می بیند ، وضعیت حیعنی اگر یمن را می نگرد ، اگر ب

جامعه را می بیند ، اشتباهات را می بیند فقط یک گوشه نمی نشیند و بگوید آقا عاشقت هستم ، دوستت 

 .کت می کند دارد ، فدایت شوم ، من مهدوی هستم ... حر

د  فی » چه طور تلاشی ؟ انتظار عمل است ، تلاش است .  «افضل الاعمال انتظار الفرج »  جاه  لم  المنتظر امرنا ک 
، منتظر خودش را  ردمنتظر مانند مجاهد است . منتظر یک دغدغه دارد برای ظهور قدم بردا «سبیل الله 

می گوید : واقعاً من برای ظهور چه کرده ام ؟ همه ی شرمنده ی امام عصر می داند ، منتظر دائماً با خودش 

راقبه یک اصل است . اما مراقبه ی منتظر متفاوت است . منتظر اگر صبح ما مراقبه داریم . در نظام زندگی م

هر شب  ها دعای عهد می خواند ، با امام عصر پیمان می بندد ... به تعبیر آن استاد بزرگوار ، می فرمود :

مام وجود قدم برداشتن ولی خود یعنی با ت« وفا »   «أوفیت  یا صاحب الزمان ؟ » یک سؤال از امام می کند ،

به عهدی که با شما بسته ام  «أوفیت  یا صاحب الزمان ؟ » را بدهکار دانستن ، منتظر سؤالش این است . 

 ؟ند . برای فرج شما قدمی برداشتم پایبند بودم ؟ به تعبیری خودش را بدهکار امام می دا

یان یمن و بحرین را نشان می داد یک عزیزی یادم هست به تماشای تلویزیون نشسته بودم ، شهادت شیع

بعد حالش خیلی بد شد . گفتم چه شد حالت اینقدر بد شد ؟ گفت : من که ان بود ، ] شخصی [ کنارمان گری

اینهاست چه می کشد ؟ اگر امام زمان در مریضی  بابایامامی که اینها را نمی شناسم دارم گریه می کنم ... 

با ی که می گوید : امی ما گرفتار می شود ، در سختی ما سختی می کشد ، امما مریض می شود ، در گرفتار

جه می کنی و به تعبیری ضصبح تا شب که امام می گوید : ای کسی  .دن من تمام مشکلاتتان حل می شودآم

در و دیوار می زنی ... برنامه ریزی کن من بیایم ، همه چیز درست می شود . منم می خواهم بیایم ، تو به 

 خواهی من بیایم .نمی 

ما در را به روی حضرت بسته ایم ، پشت در ایستاده ایم ، بعد می گوییم داخل خانه شوید . آقا یک جمعه 

مهیا هستم ، من که آماده ام . من که عاشق ظهور هستم ، من که ی دیگر هم گذشت و نیامدی . امام فرموند : 
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ی ظهور است . من که اولین دعایم در دنیا دعا من که علاقه مند به ظهور هستم ، من که دغدغه ام دغدغه 

 عصر محکم کنیم . بیایید بیعتمان را با امام برای فرج بوده است . تو آماده نشدی ... تو فقط می گویی ...

 ع بندی بحث :یک نکته برای جم

می رسیم می خواهیم به هدف خلقت برسیم ، می خواهیم زندگی کنیم برای ظهور قدم برداریم .وقتی به هم 

کرده ای ؟ خدایابه روزی برسیم که شبها ، اهل خانه دور هم جمع کار سؤال از هم بپرسیم : برای فرج چیک 

ساله  10ساله ام ، دختر خانم  8می شوند دعا کنند و از هم بپرسند امروز برای ظهور چکار کردی ؟ آقا پسر 

 ؟ دام امروز برای فرج آقایتان چکار کرده ای

واقعاً برای فرج چکار کردیم ؟ به شوهران به همدیگر می رسند از هم اینجور سؤال کنند خدا کند زنان و 

م .. » خدا قسم ظهور به دست ماست . فرج به دست ماست  ه  أنفس  ا ب 
روا م  یِّ غ  ی ی  ت  ومٍ ح  ق  ا ب 

ر  م  یِّ غ  و ما «إن  الله  لا ی 

 را بکنیم . راحت داریم می گوییم خدایا ولمان کن بگذار زندگیمان یخیل

زندگی دنیا اجازه به ما نمی دهد برای فرجت قدم برداریم  مت داریم ، عاشقت هستیم ، اما نظاامام زمان دوست

 هری.ظا... دوستت داریم اما همین دوست داشتن 

امام ما خانه نشین شدند چون مردم نخواستند و امام عصر  11بیری عتامام یا به  12خدا هم تعارف ندارد 

سالها خانه نشین است چون ما نمی خواهیم . خداوند می گوید : همه ی کار حضرت را من انجام می دهم ، 

دست شماست . اگر خواستید حکومت می کند ، نخواستید خانه نشین می ماند ، مانند اجدادش  حکومتش به

ظهور رخ نمی دهد بیایید بخواهیم بیاید . یار دین شویم . بیایید دغدغه ی دین پیدا کنیم و تا نخواهید 

آمر به معروف و ناهی از منکر بشویم بیایید نسبت به موضوعات بی تفاوت نباشیم بیایید با همه بیایید 

 یم .ان نباشم ی وجود حرکت کنیم . احساس نکنیم کاری ازدستمان بر نمی آید تا شرمنده ی امام

------------------------------------------------------------------------------- 

 ( 1)  کلیپ دوم شبهات و سؤالات

 سلیمیان و المسلمین حجت الاسلام
ما چگونه به ولادت حضرت مهدی اطمینان پیدا کنیم ؟ بحث هایی که مطرح می شود این است که یکی از 

فرزندی نداشت . شاید هم فرزندی برای او به دنیا آمده ولی از دنیا رفته ؟! اینها سؤالاتی شاید امام عسکری 

 ر سؤال باشد چیز خوبی است ولی اگر شبهه باشد کار مشکل پیدا می کند .گاست که ا

ایش اطلاعاتش ، آگاهی اش و علمش افز چون یک وقتی کسی سؤال می کند که بفهمد.  سؤال مطرح می کند که

ا کند . اما یک وقتی این سؤال که مطرح می شود قصد و غرضی هم پشت سؤال هست . ما در رابطه با پید

سوال کنید ، سؤال کنید . « سئلوا و –وسئلو » پرسیدن هم در قرآن و هم در روایات فراوان تأکید داریم 

ء باشد این خیلی شایسته بپرسید بپرسید . اما اگر این پرسش با انگیزه های بدی باشد با انگیزه های سو

 و قابل قبول نیست .

  بنا را بر این می گذاریم که سؤال کننده می خواهد متوجه شود که چگونه بر ما ثابت می شود که

دت انسانهای دیگر لاشده است . همان طور که ما به و متولد شفرزندی برای 255امام عسکری )ع( در سال 
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دا کرده ایم به ولادت حضرت مهدی هم اطلاع پیدا می کنیم . شما اطلاع پیسال پیش  5000سال پیش  2000

چگونه به ولادت پیامبر عظیم الشأن اسلام اطلاع پیدا کردید ؟ می فرمایند : ما در کتابهای تاریخی دیده ایم 

خبُ  ، در کتابهای حدیثی دیدم ، کسانی اینها را نقل کرده اند . سینه به سینه در کتابها رسیده است به ما .

پیدا می کنید به وجود افلاطون علم را ؟ شما چگونه چ انن هم یک راه است . اصلاً پیامبرخیلی خوب است ای

زندگی کرده اند . می گویند : ما از آثارشان  پیش سال 2000یا  1000؟ ارسطو ؟ سقراط ؟ کسانی که بیش از 

 ع( هم به اینها استناد می کنیم .ما در رابطه با امام زمان )، ازشواهد تاریخی ، از گزارشهای تاریخی .  

 : تابهای معتبر آمده است . مرحوم کلینی ) محمد بن کیی که در ایتهای معتبر ، روایتهارو منابع روایی

یعقوب کلینی ( یکی از علمای بزرگ و محدثین بزرگ شیعه است . از جهت اعتبار بسیار بالاست . کتابی 

تاب است که اینها قریب کروع کافی ( ) روضه ی کافی ( سه عنوان اصول کافی ( ) ف« ) کافی » دارد به نام 

ست . ادر میان منابع روایی ما در قله  سال جمع آوری کرده است و 20روایت را در حدود  16000به 

خ یرحوم شیخ صدوق ، کتابهای مرحوم شکتابهای مبالاترین اعتبار را در میان کتابهای روایی ما دارد . 

 اینها نقل کرده اند و همه ی اینها در اختیار ماست . یگر بزرگان مفید و کتابهای د

 : ما در برخی منابع اهل سنت نیز داریم که گفته  ، نه فقط در کتابهای تاریخی ما شیعیان منابع تاریخی

ن به علی العسکری )ع( فرزندی به دنیا بر قول مشهور در بیت ابا محمد حسبنا 255شده است در سال 

کفایت می کند که بگوییم حضرت عسکری )ع( فرزندی برایشان به دنیا آمده است .ما در منابع آمد و این 

تاریخی و روایی خودمان داریم که آن فرزندی که به دنیا آمد همان حضرت مهدی موعود است . نکند ما 

 از دشمنان عقب بیفتیم .

خصوصاً امام عسکر ی بیشتر در فضای شما همه شنیده اید چرا امام هادی و امام عسکری محصور شدند . م

و لذا امنیتی قرار گرفت ؟ برای چی ؟ برای اینکه دشمنان از بعضی از ما بیشتر به امام زمان اعتقاد داشتند 

چون می دانستند از امام عسکری چنین فرزندی به دنیا می آید ، او را تحت نظارت خودشان آوردند . تحت 

نستند از این خاندان فرزندی متولد می شود که همان مهدی موعود است که می دا ،نگاه خودشان آوردند 

پیامبر بشارتش را داده است . اینها همه کم دلیلی نیست که ما امروزه در اختیار داریم برای ولادت مهدی 

 موعود .

و فراوان  هم سؤالی مطرح می کنند که آن این است : ما الحمدلله ارادتمان به حضرت مهدی فوق العاده زبا

) نعمت محبت ، نعمت م این نعمت را شیطان از ما نگیرداست . این نعمت بزرگی است . باید مواظب باشی

یک سری  سال پیش 1400یا 1300سال پیش  1000بعضی ها سوالی مطرح می کنند و می گویند ولایت ( 

ر از آنها نه تنها قدر ت. یک عده بدمدند که قدر پیامبرشان را ندانستند قدر ائمه را هم ندانستند آآدمهایی 

 ندانستند بلکه با آنها جنگیدند و آنها را به شهادت رساندند .

  گناه ما چیست ؟ آنها خطا کردند ،  آنها ظلم کردند چرا من امروز باید حالا سؤال می کنند و می گویند

 محروم از وجود امام معصوم باشم ؟
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اولاً این محروم بودن من و شما از امام معصوم لزوماً به معنای این نیست که ما خطاکار بوده ایم و از  (1

ب (برای من و شماست . نعمت امام محروم شدیم ، بلکه امتحان  ی  ن الط  بیث  م  میز  الخ  ی  امام معصوم )ع(  ) ل 

که کدامتان پای کار هستید ، کدامتان از  می فرماید : امام از شما غایب می شود تا خودتان را نشان دهید

 1180میدان خارج نمی شوید ؟ صحنه ، صحنه ی کربلاست ، صحنه ی عاشوراست . نه یک روز بیش از 

 می کند یا نه ؟ ترکببیند این خیمه را کسی  ، یمدائماً در حال امتحانسال . 

ظهور نمی کند ... امام زمان برای کل  من و شما یط دیگر هم فراهم شود فقط امام زمان برایراشباید  –بله 

 جامعه ی بشری ظهور می کند . برای همه ی انسانها .

اگر   سلام بر مهدی که خدا امتها را به او وعده داده است . «الامم  یلام علی المهدی الذی وعدالله بهالس  » 

 اشد و برای همه ی دنیا باشد .بقرار باشد فقط برای من ن

خودش را به اجبار تحمیل بر آدمها نمی کند . بایستی زمینه ها و شرایط در کل کره  حضرت هیچوقت(  2 

. چرا امام زمان نمی ن خوب است ما ما آمادگیمان برای همه ی انسانها بیاید . ی زمین فراهم شود تا امام ز

جمعیت محدودی که نمی آید . برای کل انسانها می آید . دعا کنیم همه ی انسانها  کبرای من و شما و یآید ؟ 

این نکته ی مهمی است که  زمینه سازی و فراهم کردن شرایط برای حضرت مهدی توفیق پیدا کنند در 

 بعضی سؤال می کنند .

ینم آیا بشما فکر کنید همین جمعه ی هفته ی آینده امام زمان ظهور کند . من باید خودم را محک بزنم و ب

 ، خوش به حال به سعادت شما اخوش هفته ی آینده چقدر آماده هستم . آماده ام ؟جمعه ی برای این ظهور 

 اگر آماده هستید . ، شما

 «و انتظروا الفرج صباحاً و مساءاً » معصوم است که می فرماید : اگر شما آماده باشید  مماایک روایت جالب از 
شبانه روز آماده باشید به هر دلیلی عمر شما کفاف نداد ظهور را ببینید امام )ع( می فرماید : شما هیچ 

 ینکه ظهور را درک نکردید چرا ؟ چون شما آماده بودید ولی ظهور اتفاق نیفتاد .نگرانی نداشته باشید در ا

 گر در یمنی چو با منی ، پیش منی

یعنی شما دلت با امام زمان باشد مهیا هم باشی ، زمان ظهور را درک نکردی اشکال ندارد. امام می فرماید : 

 شما مانند کسی هستی که در خیمه ی مهدی )ع( هستی .

   : برخی می پرسند به ما گفته شده است گناهان ما مانع ظهور است ، گناهان ما مانع دیدار حضرت نکته

پس چطور در زمان پیامبر و ائمه کسانی بودند گناهکار و منافق ، کافر و مشرک بودند ولی مهدی است ، 

 -ر و ائمه اصل در ظهور بود . بلهتش در این است : در زمان پیامبفاظر این ؟آنها امام و پیامبر را می دیدند

حضرت نمی توانست پنهان شود، وقتی منافق یا کافری می آید برود پشت دیواری مخفی شود . حضرت 

 حضور دارد در جامعه ، چراغ هدایت است .

   اما در دوران غیبت حضرت مهدی کسانی که خبط و خطا های سنگین و بزرگ می کنند اینها قلبشان و

اینکه حضرت از دیدگان همگان پنهان -نمی بینند  –وجودشان از نورانیت حضرت محروم می شود . بله 

  است دلیل نمی شود همگان گناهکار هستند در دوران غیبت ، اصل بر غیبت حضرت مهدی است .
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بیاییم تلاش و کوشش کنیم ان شاء الله در لحظه لحظه ی زندگیمان به حول و قوه ی الهی قلبمان را مهیای 

 نور معرفت وجود مقدس بقیه الله الاعظم )عج( کنیم .

------------------------------------------------------------------------------- 

 (2ت )کلیپ سوم شبهات و سؤالات مهدوی

 سلیمیانو المسلمین حجت الاسلام 
در رابطه با مباحث مهدویت موضوعات مختلفی مطرح می شود و آگاهی از آنها هم خیلی کمک خوبی می 

کند که ما بتوانیم معرفتمان را نسبت به حضرت مهدی روز به روز افزایش دهیم . سؤالی که مطرح می 

این روزها ، این سالها و این دهه های اخیر افتاده است اینها را  آیا فتنه ها و اتفاق هایی کهشود این است : 

یعنی آیا اینها ارتباطی به ظهور حضرت مهدی می شود در راستای ظهور و قیام حضرت مهدی معنا کرد ؟ 

ه همه ی این کالبته ما امیدوار هستیم  دارد ؟ و آیا نشانه ی نزدیک شدن ظهور حضرت مهدی است یا نه ؟

اتفاق ها منجر به قیام جهانی حضرت ولی عصر بشود ؛ اما اینکه مشخصاً این حادثه ی خاص در راستای 

ما هیچ دلیل نداریم و به هیچ وجه نمی توانیم به صورت متقن و  –ه قیام جهانی مهدی موعود باشد ، ن

محکم بگوییم اینها در راستای قیام و ظهور حضرت مهدی است . گاهی اتفاقاتی در یمن می افتد ، گاهی اتفاق 

یام امیدواریم اینها زمینه ها و بسترهای آن ق هایی در عراق می افتد گاهی اتفاقهایی در سوریه می افتد ، 

 جهانی باشد اما به هیچ وجه نمی توان حمل بر این موضوع کند که در رابطه ی با قیام حضرت مهدی است. 

 عکس ن فتنه ها و در این آزمایشها چه یاا در این اتفاق ها و به نوعی در اما نکته در این است که م

 ؟العملی از خودمان نشان دهیم 

ظب باشید ایمانتان را از اآنگاه که فتنه ای سر بر می آورد شما موما در روایات فراوانی توصیه شدیم ، 

دست ندهید . مواظب باشید اعتقاداتتان را ، دین داریتان را از دست ندهید . مهم این است فتنه ها قطعاً سر 

مان بر خواهد آورد . فتنه ها قطعاً تحقق پیدا خواهند کرد حتی شاید سختر از فتنه هایی که ما به چشم خود

دیده ایم . آنچه که مهم است این است ، در این فتنه ها ، در این اتفاق ها بتوانیم ایمان محکم و مستحکم 

 خوبی بیرون بیاییم . به آلوداز این فضای فتنه ان شاء الله خودمان را حفظ کنیم و 

می شود  نکته ای که باز هم در اینجا مطرح می شود به عنوان بحثی که به حضرت مهدی موعود مربوط

حتماً شما هم جوابتان آیا کمک خواستن از امام زمان با توکل و خواست از خداوند منافات دارد ؟ این است که 

غوا  »ما در آیات قرآن داریم که نزد پروردگار متعال از وسایل استفاده کنید  –نه  –منفی است .  لیه إو  ابت 
سیله   و وسایل کمک بگیرید . هایعنی شما از ابزار «الو 

آیا وقتی شما مریض شدید و نزد پزشک رفتید و درمان را از او می خواهید و برای معالجه به او متوسل 

اساساً خدا فرموده بایستی برای این امور از اسباب و علل  –رفته اید ؟ نه می شوید یعنی خدا را نادیده گ

ما معتقدیم دکتر به عنوان یک مؤثر مستقل تأثیر ندارد . دارو به صورت مستقل تأثیر  -بهره بگیرید . بله

رار می دهد شفا را ق، ندارد بلکه خداوند تبارک و تعالی درفکر و ذهن او درمان را قرار می دهد . در آن دارو 

. اگر ما سراغ دارو و پزشک می رویم دقیقاً مثل این است که برای تقرب جستن به پرودگار متعال سراغ 
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انبیاء الهی می رویم ، سراغ ائمه ی اطهار )ع( می رویم . بنابراین هیچ منافاتی ندارد . اساساً اینها اولیاء 

ت پروردگار متعال شأن و مرتبتی دارند ، جایگاهی الهی هستند ، اینها کسانی هستند که دربارگاه با عظم

از گرفتاریهای ما از دعاهای ما آنها را به  دارند و خداوند به اعتبار آنها ، به احترام آنها از مشکلات ما و

 اجابت می رساند ، مشکلات را رفع می کند و گرفتاریها را رفع می کند .

 ظهور نباشید  خیلی دنبالست که برخی می گویند : دیگری هست در بحث مهدویت و آن این ا نکته ی

بر کل کره ی زمین  اتفاق بسیار خوبی است . چرا ؟ چون عدل و قسط  ظهور و قیام حضرت مهدی)عج( چرا ؟

  جاری می شود بر کل کره زمین امنیت حاکم شود .

اگر امام زمان بیاید و  حالا دلیل چیست ؟ چرا اینگونه فکر می کنی ؟ یک تصور نادرست . اینها می گویند

 ظهور کند و حکومت تشکیل دهد و حکومتش هم به انجام برساند دیگر دنیا به آخر می رسد .

 که؛ اینها فکر می کنند امام زمان  اگر دیده باشید کسی ناراحت است به او می گویند که دنیا به آخر نرسیده

پس امام زمان نیاید که همچنان دنیا ادامه داشته باشد . حالا اگر آمد و حکومت کرد دنیا به آخر می رسد 

البته ما شیعیان معتقد هستیم که با آمدن امام زمان  –ادامه داشته باشد عمر من و شما هم ادامه دارد ؟ نه 

د تازه شروع می شود ، حکومت صالحان شروع می شود . سم زمان )عج( دنیا به پایان نمی رو حکومت اما

 اعتقاد به رجعت داریم . رجعت کنندگان ، مؤمنان خالص ، کفار خالص . ما 

. از حکومت جهانی لذت ببرند ، کفار خالص می آیند ، تا از  مؤمنان می آیند تا یاری کنند حضرت مهدی را

دارد . پس ما دعا ادامه عذی بشوند ، ناراحت بشوند و این حکومت همچنان تبرپایی حکومت عدل جهانی م

کنار حضرت ، در ظهور حضرت ، در قیام حضرت و در حکومت جهانی حضرت مهدی در همچنان می کنیم که 

ان شاء الله توفیق حضور داشته باشیم . و ان شاء الله آن روز را درک کنیم و فراموش نکنیم یک روز در 

زندگی در پرتو امنیت جهانی  در پرتو عدل جهانی زندگی می کنند .حکومت عدل جهانی که همه ی انسانها 

از خدا بخواهیم که توفیق  بنابراینمی کنند ، از یک عمر در نا امنی در استرس و اضطراب ارزشمندتر است . 

 به ما بدهد که در آن حکومت صالحان حضور پیدا کنیم  و ان شاء الله آن حکومت به زودی اتفاق بیفتد .

  باطل اتفاق خواهد افتاد . تمام نکته ی پایان : حضرت مهدی وقتی آمد یک نبرد جامع و جهانی بین حق و

رو در روی هم قرار خواهند گرفت. و  سوی دیگر ...اینها درباطل در یک سو و تمام نیروی حق  نیروی

ی که دارد و با یارانی که دارد و با امدادهای الهی که خداوند به او عنایت می با آن توان حضرت مهدی

جبهه ی کفر و نفاق و باطل خواهد ایستاد و نکته ی مهم  کند با اقبال انسانها به حضرت مهدی در برابر

را در رابطه  «هوقا ز   ن الباطل کان  إهق الباطل ز   ق و  اء الح  ج  » اینجاست برخی از مفسران آیه ی شریفه ی 

جاء » ی با حکومت جهانی حضرت مهدی می دانند . زمانی که جبهه ی باطل به تمامه نابود خواهد شد . 
حداقل این است که جامعترین مصداق این آیه ی شریف قیام جهانی حضرت  «... الحق و زهق الباطل 

 مهدی موعود در برابر باطل است و پیروزی آن حضرت و برپایی حکومت عدل جهانی .
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 ( 1کلیپ چهارم  فتنه های آخر الزمان )

 حجت الاسلام استاد شریعتی
الزمان خیلی تنوع فتنه ها بالاست هر مدل فتنه هم م در آخر یانواع فتنه ها می خواهیم صحبت کندر مورد 

بخواهیم پیدا می شود یعنی ما فتنه ای نداریم که در آخر الزمان خاموش باشد . همه ی فتنه ها ، نحله ها ، 

جریانات انحرافی همه روشن هستند . چون آخر الزمان است . آخرین برش از زمان و قطعه ای از زمان است 

 ی تلاش و سعی اش و امکاناتش را بسیج کرده است . فقیت دارد .پس همهکه شیطان شانس مو

فتنه یعنی فضای غبار آلود مثل مه می ماند ) فتنه ( اما برای اینکه این مه بخوابد واز بین برود نیاز به 

خورشید است . خورشید این عرصه ی ما یعنی در آخر الزمان همان روشنگری و تبیین می شود . وقتی 

فضایی که باطل پشت چهره  ، کنی ، تبیینش کنی خود به خود از بین می رود پس فضای غبار آلودروشنش 

ما باید رسالتمان را که تبیین و  نان زیاد دیده می شود به خاطر همیی حق مخفی می شود در آخر الزم

ید . جهاد روشنگری کن» روشنگری است را زیاد انجام دهیم همانطور که مقام عظمای ولایت فرمودند : 

 «تبیین 

 رهبر انقلاب در پایان مراسم اربعین حسینی  بیانات : 

  « شما جوانان عزیز ، دانشجویان عزیز که به معنای واقعی کلمه میوه ی دل ملت و امید آینده ی این

کشورید به مسئله ی تبیین اهمیت بدهید . خیلی از حقایق هست که باید تبیین بشود . دچار ابهام نگه 

کننده ای که از  داشتن افکار و رها کردن اذهان مردم و به خصوص جوانها در قبال این حرکت گمراه

صد طرف به سمت ملت ایران سرازیر است و تأثیر گذاری بر افکار عمومی یکی از هدفهای بزرگ 

ی این توطئه ی خنثی کننده حرکت تبیین دشمنان ایران و اسلام و انقلاب اسلامی است . در مقابل این 

 .«دشمن و این حرکت دشمن است 

از بین می رود ، غبار می خوابد و فتنه ها از بین می رود . در در روشنگری مثل نور خورشید می ماند مه 

آخر الزمان انواع و اقسام فتنه ها دیده می شود . بعضی از فتنه ها اعتقادی است . بعضی از فتنه ها سیاسی 

اما به نظر شما کدام یک از فتنه ها خطرناکترند ؟ است . بعضی از فتنه ها هم اقتصادی و فرهنگی هستند . 

فتنه های اعتقادی . فتنه های اعتقادی درون انسان را هدف گرفته اند مبانی فکری و اعتقادی ما  –حسنت ا

را هدف گرفته اند . نتیجه اش چه می شود ؟ وقتی من درونم خراب شود ، ارزشها هم طبق همان درون من 

وقتی ارزشها تغییر کرد هم که قائل هستم تغییر می کند .  ییدرست کرده ام برای خودم . پس ارزشها

ن و فتنها می خواهند آن باور و ریشه ی اصلی مؤمنیپس همه ی من هم تغییر می کند .  رفتارهای بیرون

ون اگر آن ریشه را بزنید ، خرابش کنید ، ارزشها هم طبق آن ریشه شکل می چانسانها را هدف گرفته اند ، 

باوری ما گیرد طبق ارزشها و رفتارها و نمادهای بیرونی هم درست می شود . پس فتنه هایی که حیطه ی 

 واهیم خدمتتان عرض کنیم . این نوع فتنه ها به سه دسته تقسیم می شوند .را هدف گرفته است می خ

. بخشی از دین را جا می گیرند یعنی خرافه هستند ، واقعیت نیستند خرافات  فتنه هایی که در دسته ی (1

به نام خودشان و جلو می روند ... مثل زاغ آتش زدن ، مثل سحر ، آن بخشی که غلط  داستفاده می کنن
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 الاّ اصلش را می پذیریم مثل بازی جادو و دعا نویسی و اذن گرفتن و موکل یا مثل رمال ها و است و

کردن درست  ، مختلف ، متولدین ، بازی از روی اعداد یکه همان فال بینی ها و یا مثل استرولوژی

 عددها ، عدد تو این است ، عدد همسرت این است پس به درد هم نمی خورید یا به درد هم می خورید .

به شرع  یهقل و ذهن ندارد . تأییدعمبنای  این نوع بازی که در این عرصه ی خرافات ایجاد می شود که

لاق می کند طهم ندارد . متأسفانه متدینین را درگیر خودش می کند . عواقب زیادی هم دارد . ایجاد 

 برای جامعه یعنی به فرد دستور می دهد از همسرش جدا شود . طبق چه مبنایی ؟ هیچ .

هستند ، نحله ها ، جریانات انحرافی ها فرقه دسته ی دوم فتنه هایی که باورهای ما را هدف گرفته است  (2

حسن ، تیپ شیرازی ها ، تیپ و نگرش انجمن حجتی ها ال، مثلاً جریان یمانی که معروف است به احمد 

کند و باورها را ی ما از بدنه و پیکر مقدس تشیع جدا و هر آنکس که باور ایجاد می کند ، خودش ر

فرقه هایی هستند که در آخر الزمان از  ءبابیت ، وهابیت ، همه ی اینها جزرفته است . بهائیت ، گهدف 

 حیطه ی فرقه ها جدا می شوند و قرار می گیرند .

هستند جریانی که برای گسترش و برای  است . اینها خیلی خطرناکترتفکر نوینی ها دسته ی سوم  (3

ست که می توانم برای خیلی از نقص هایی که در جامعه وجود دارد مدعی ا روابط عمومی من ،

خواهد تبلیغ کند . این باشم و عملاً مسیحیت تبشیری را در جامعه تشیع می  نجایگزینی برای دی

خطرناک است . جریان تفکر نوین بعد از رنسانس ایجاد می شود . دین کنار می رود و  یجریان خیل

برای خودش کاملاً تصمیم می گیرد . لابه لای این تصمیماتش از دین هم کمک می  این انسان است که

بلکه گیرد و می گوید بیا کمکم کن پس قاعده و مبنای همه فرقه ها این است که من برای دین نیستم ، 

، اصولی دارم ، کاری می خواهم انجام دهم ، دین بیاید و دین برای من است . یعنی من اهدافی دارم 

کند ، اطاعت کند و حرف را قبول کند و همانی که می خواهم برایم بسازد به خاطر همین در همه  تمکین

 ی این فرقه ها ) خرافات ، فرقه ها ، تفکر نوینی ها ( اینهایی که می گویم را استفاده می کنند .

به نفع خودشان از آیات قرآن به نفع خودشان بهره می گیرند خودشان مفسر قرآن می شوند ، روایات را 

 رای خودشان .بمی آورند مصادره می کنند . علما و صلحا و هر چه بتوانند

اینکه یک ؟ ه های آخر الزمانی تنهدفشان چیست ؟ این فرقه ها ، نحله ها و تفکر نوینی ها ؟ و همه ی ف

معادله درست کنند اینجا خطرناک است .خیلی دقت کنید . یعنی اینکه ما برای رسیدن به اهداف مان که 

ولایت باشیم . آنها معادله ای مقابل این درست می یک معادله ای درست کردیم در دین خودمان که پیرو 

ه کردند و می خواهند عبیافی تبد و زشتشان برسند . یک اهدکنند . آنها می خواهند به اهداف خباثت و 

آن چیزی درست می کنند . هدف دیگر سرکیسه کردن به معادله درست می کنند ، مقابل به آنها برسند 

جریانات پول می دهند ، مشکلات ایجاد می کنند . معرفت جامعه را می مردم است . خیلی از مردم در این 

است در  شک سازیخواهند پایین بکشند . از ولایت می خواهند انسان را خارج کنند و از همه مهمتر 

ت که انسان به واقعیتها شک کند . هر روز به دام یک فتنه بیفتد. سفتنه ها شک اآخر الزمان . مادرِ همه 

نوینی ها انحرافی ، یک روز هم به دام تفکروز در دام خرافات بیفتند و روز دیگر به دام جریانات یک ر
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و به هر دلیلی نجات پیدا می کند ، اگر نجات پیدا کند ،  می افتد. بعد از مدتی از دام ها خارج می شود

اما باید دست ولایت را بعدش دوباره در دام دیگری می افتد . شک می کند به همه چیز شک می کند 

 بگیرد نمی تواند .

از هر نوع وسیله ای که بتوانند . از خواب ، استخاره ، از چه وسایلی استفاده می کنند این فتنه ها ؟ 

 رسانه و از همه معادلات استفاده می کنند تا بتوانند به نفع خودشان به نفع اوهام خودشان جلو بروند.

ایجاد شرک می کنند در ما ،  ؟چه کاری می توانند با ما بکنند  یاناتعواقب این جر؟ لوازمش چیست 

شرک و بت پرستی ، ایجاد بر هم زدن اتحاد و موازنه ای که بین شیعه وجود دارد . این اتحاد را شیطان 

هر ، بین طایفه ، اقوام ، خویشان و در نهایت بین مؤمنین ببیند به خاطر همین بین زن و شو نمی تواند

بسترهایی یکی ایجاد می کند . تلافات ختلاف می اندازد وعده ی فقر و فلاکت می دهد و تا می تواند اخا

ه می تواند این اختلافات را ایجاد کند این جریانات است . فردی که به دام خرافات می افتد از جامعه جدا ک

م یکی از این فرقه ها و نحله می شود جامعه او را طرد می کند ، تنها می کند و خراب می شود وقتی به دا

از بین می رود و اگر در دام بازم از جامعه اش جدایش می کنند ، خراب می شود ، های انحرافی می افتد 

 ش از بین می رود .اتتفکر نوینی ها افتاد می رود و از جای دیگری سر در می آورد و اعتقاد

نکته ی آخر : می خواهند از ولایت فقیه و آن دست با برکتی که من باید در آخر الزمان به آن چنگ بزنم 

 کم باشم جدایم کنند .و مح

 : آیت الله ناصری 

  باشد و دعا کنید و دعای غریق را حتماً بخوانید حضرت بعد از نمازها حتماً دعا برای تعجیل فرج .

رالزمان مشکلات زیاد می شود . دعای غریق را فراموش نکنند حضرت صادق )ع( فرمودند : در آخ

بخوانید بعد از نماز  این را حتماً« یا مقلب القلوب ثبت قلبی علی دینک  یا اللهُ یا رحمنُ یا رحیم» 

جزء تعقیبات نیست از اعمال آخر الزمان است هر وقت که بخوانید بسیار به موقع  لازم نیست 

 همین را بخوانید . «یا مقلب القلوب ثبت قلبی علی دینک  یا اللهُ یا رحمنُ یا رحیم»  است .

------------------------------------------------------------------------------- 

 ( 2کلیپ پنجم فتنه های آخر الزمان )

 حجت الاسلام استاد شریعتی
بسترهای ایجاد فتنه چیست ؟ چرا ایجاد در مورد فتنه های آخر الزمان حرف خیلی است . ما باید ببینیم 

 فتنه می شود بر ما ؟ 

گاهی  . جامعه بزرگانش ، خواصش غفلت می کنند . خواص جامعه استیکی به خاطر غفلت  (1

حواسشان نیست ، گاهی به امور دیگری می پردازند و بستر آماده می شود برای جولان جریانات 

انحرافی و فتنه ها و گرفتاریها و سختی ها . یعنی جریان خواص جامعه اگر بصیرت افزایی را برای 

از همان جا  شمدتی تعطیل کند از همان زمانه باید تاوان پس بدهد و متوجه می شود خیلی از مشکلات

 ایجاد می شود .
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 ) سخنان مقام معظم رهبری ) مد ظله العالی 

  اگر من بخواهم یک توصیه به شما بکنم ، آن توصیه این خواهد بود که بصیرت خودتان را زیاد

کنید. بصیرت . بلاهایی که بر ملت ها وارد می شود در بسیاری از موارد بر اثر بی بصیرتی است . 

 را بالا ببرید . آگاهی خودتان را بالا ببرید .بصیرت خودتان 

، نمی داند، نمی پرسد ، دنبال کارشناسان ، جامعه مان جاهل می شود عوام جامعه استعامل دوم : جهل  (2

ی اطهر بگیریم که این  مرضیه د درس بزرگی از زندگی صدیقه زهرانمی روند و همین است . شاید بشو

ع می داد به کارشناس یعنی امت مسلمان بیایید به سمت کارشناس دینتان بزرگوار این همه مردم را ارجا

 ، کارشناس خبره ی دینتان . نروید به سمت دیگر و نباید آنچه که حالا شد .

عامل سومی است که دچار بسترهای انحرافی می شود وقتی دستمان در دست ولی  ی از ولی فقیهدور (3

 .فقیه نباشد . این عوامل ایجاد می شود 

مردم تشنه عامل چهارم و عامل آخر که ایجاد این فتنه ها و گرفتاریها و سختی ها می شود این است که  (4

. حالت سردگمی ، گیج بودن باعث می شود در این مسیر  ی معارف حق هستند اما نمی دانند از کجا بگیرند

 بمانند .

ید برعکسش کنیم تا از فتنه ها خارج شویم به سادگی با همین چهار عامل باچگونه از فتنه ها خارج شویم ؟ 

باید به دست خودمان و مردم شریفمان از این فتنه ها خارج شویم و بدانیم فتنه تهش انحراف است . خراب 

می کند ، به اهداف دشمن می رسیم نه به اهداف خودمان ، حتی اگر در ضمن آن شهید و شهادت و قرآن و 

 می کنند تا به اهدافشان برسند .  ارزشها هم باشد اینها را قربانی

 می خواهیم عرض کنیم چیست ؟  وظایف ما راهکارهایی که در مقابل با فتنه ها پس

  فتنه  مثل کف روی آب می ماند به محض اینکه کنار برود از بین می  .اولش روشنگری ، تبیین کردن

 گری کرد .رود زیرش مشخص می شود آبرویش می رود . پس در فتنه فقط باید روشن

  فتنه های آخر الزمان خارج از اینکه  ر دومی که به ذهنمان می رسد برایکا کارشناسان :مراجعه به

شویم . از مرجع تقلیدم ، از بزرگی که در عرصه ی دین است ، بزرگی که در عرصه ی اجتماع می 

« فنگشویی» وان مثال داند ، از کسی که در عرصه دانشگاه علم دارد از او بپرسم که آیا این علم به عن

ما اصلاً چنین علمی را قبول نداریم .  –خیر  آن را تدریس می کنید ؟ می گویندآیا در دانشگاه ، شما 

اما در بسترجامعه آن تبلیغ می کنند ، رویش جولان می دهند و چقدر مردم را سر کیسه می کنند . 

نده است نمی پرسند؟ چرا از یک مرجع پس چرا از یک استاد دانشگاه محترم  که این همه درس خوا

تقلید نمی پرسند که آیا می توانم در وادی سحر و جادو بروم سراغ این افراد ؟ گرفتارم بروم و از 

اینها حاجت بگیرم ؟ آنها کمکمان می کنند و نمی گذارند ما به این سمت برویم و از این نظرات استفاده 

 کنیم . 
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ند تا ملاک دارد ، خدمتتان عرض کنم که حتما داشته باشند . هر نوع جریانی که بخشی هر نوع جریانی چ

از حق یا بخشی از اعمال دینی را به نفع خودش تعطیل کند ، این جریان انحرافی است . پس نکته ی اول 

بد است این در مورد اینکه معیار دستمان باشد ، ملاک دستمان باشد از کجا بفهمیم که این انحراف است ، 

 است که می بینیم 

. مثلاً کسی نماز نمی خواند و می گوید من با این کلمات بخشی  از معادله ی دینی تعطیل شده است (  1

نمازم را به جا می آورم . پیش خودمان باید بگوییم که مگر امیر المؤمنین که بزرگ عارف دین بود در 

ی شده است نماز را آن نماز . چرا این آقا که حالا صوفعرصه ی دنیا بود چرا نمازش را می خواند ؟ آن هم 

گذاشته کنار ؟ پس این بد است . من باید احترام به والدین را داشته باشم ، معادله ام را انجام دهم ، تقلیدم 

        را انجام دهم . پس می گویند تقلید نکنید از این مراجع . اینها مثلاً طاغوت هستند .پس خودت بد هستی 

 احمد حسن ( ) جریان

و چرا می خواهی مرجع را از من بگیری ؟ این معادله را چرا می خواهی خرابش کنی ؟ پس هر کس ت

می ، صی خودش را بیاورد خنظر ش ،بخواهد در آن خط دین تشیع خدشه ای ایجاد کند ، تعطیلش کند 

 شود اولین ملاک ما که این انحراف است .

ا خودِ شخص است . در رأس بالای همه ی هرم ها یک فرد است . در رأس همه ی کاناله: خودمحوری (  2

هم به خودش می گیرد یا چهره ی ابهام دارد یا چهره ی زیبا دارد یا فکر کرده  که چهره ی کاریزمایی

کسی است که آن امت جاهل هم به دنبالش می روند ، خود محوری معیار دوم ماست و هر کس دیدید که 

د در این جریان ، خودش است ، من باید حرف بزنم ، دستورات را از من بپرسید خود محوری انجام می ده

 .دانم ، این یعنی جریان انحرافی  ، من بلدم ، من همه چیز می

معادله ی سوم . برای خودش ایجاد تقدس می کند تا چهره ی کاریزمایی به خودش ( مقدس انگاری :  3

جریان انحرافی است . یعنی من خوبم . پس هر کس که دور  بگیرد تا بتواند خودش را جلو ببرد . این

نی یک جریان خودش خط سبز و زردی کشید که یعنی من در این عرصه کسی هستم ، خوبم این یع

 انحرافی . مقدس مآبی برای خودش درست کند .

بخواهند با اجمال ، با جریان دین ما یک جریان روشن و مبین است اما اگر یک عده ای ( ابهام ، اجمال :  4

ند یوبهام می گاجریانات کلاه سر ما بگذارند باید دقت کنیم . یعنی چه ؟ یعنی با  گری ، با این نوع هوچی

، با اجمال صحبت می کنند ، آشفته گویی می کنند . تند و تند شاهد بیاورند مثل جریان تفکرنوین مثل 

بش می گوید : یکی ایمیل زد ، یکی نامه نوشت ، یکی یک در کتا« جو ویتالی » مثبت اندیشان ، مثلاً آقای 

یک بنده خدایی بود ، یک جا انجام شده ، چقدر آدمها از کلاسهای من بهره بردند کسی گفت ، یک جا رفتیم 

هم بیایی  اینکه تو برای . نه آدرسی می دهد ، نه نکته ای می گویند : این یعنی اجمال گویی ، ابهام گویی 

لاس پول بدهی ، اثر هم که نمی کند . اما خودت می دانی ، اما آنها می خواهند این پول را از ما در این ک

بگیرند . پس هر جریانی که می خواهد ما را سر کیسه کند باید دقت کنیم خدایی نکرده پولمان را ، 
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خیلی سخت است و اعتقادتمان را ، باورمان را در عرصه ی این انحرافات نگذاریم که متأسفانه برگشت 

 به راحتی نمی توانند برگردند . چون همه ی پل ها ی پشت سرشان را خراب کرده اند .

هر آنچه که علما و دانشمندان گفته اند اشتباه بوده است ، تا حالا هر  حالا شخصی در کتابش نوشته تا

دانشگاه به ما گفته بودند  درسینچه والدین به ما گفته اند اشتباه بوده است . تا حالا هر چه معلمین و م

 اشتباه بوده است . مثبت اندیشی باید این مدلی انجام دهیم . 

خب من نباید شک  کنم ؟ که تو می خواهی مرا ازهر چه در گذشته داشته ام بکَِنی ؟ و کجا ببری ؟ من 

ستند ، جانشان را که این همه خیر و صلاح مرا خوا گانی داشتمردینی داشتم ، معلمینی داشتم ، بزوال

اند ؟ خب راه درست چه هست ؟ همه ی هباه کردتهمه ی اینها اش. حالا تو بگویی  برای من گذاشتند

جریانات تو را می خواهند از عقبه ی مقدس خودت و خوب خودت خارجش کنند ، بزنند و بگویند او 

 یا راحت در دام ما بیفت . کاره ای نیست . نتیجه اش چه می شود ؟ بیا به دام ما بیفت . یعنی بهیچ 

تکرار می کنند ، در سر آدم فرو می برند ، مثل تبلیغات مثلاً خیلی مغالطه می کنند ، ( مغالطه می کنند :  5

تلویزیونی که مدام می گویند . آدم اعصابش خرد می شود . دیگر مقاومت نمی کند و می گوید حتما 

 د .خبری هست و درست می گویند . پس در این دام می افت

ملاکها دستمان باشد ، این معیارها دستمان باشد . هر جا دیدیم که یک عالم را می زنند یک  پس این

دانشمند را می زنند ، استاد دانشگاه را می زنند این یعنی جریان انحرافی . چرا می زنی ؟ چرا نمی گذاری 

جریانات انحرافی . ناظره نمی آیند از علمش استفاده کنم .چرا به من اجازه نمی دهند . یا اصلاً برای م

 بیایند . اگر حق هستید ، اگر درست هستیدچرا خودشان را مخفی می کنند ؟ چرا زیر زمین می روند ؟ 

ت . به کسی نمی توانیم بگوییم به هر کسی نگو ، یعنی اینکه اگر سبیین کن . اما می گویند نه راز اپس ت

 . شدند ن عرصه خیلی خطرناکیاانات انحرافی در یکسی بفهمد آبرویمان می رود . پس این جر

در آخر الزمان انواع و اقسام فتنه ها دیده می شود و تنها شانس ما برای خروج از این فتنه ها این است 

حرکت کنیم تا بتوانیم از این جریانات و چه شاخصی  که معیار داشته باشیم ، بدانیم که از چه شاقول

 انحرافی خارج شویم .

 : آیت الله ناصری 

  باشد و دعا کنید و دعای غریق را حتماً بخوانید حضرت بعد از نمازها حتماً دعا برای تعجیل فرج .

رالزمان مشکلات زیاد می شود . دعای غریق را فراموش نکنند حضرت صادق )ع( فرمودند : در آخ

بخوانید بعد از نماز  این را حتماً« یا مقلب القلوب ثبت قلبی علی دینک  یا اللهُ یا رحمنُ یا رحیم» 

جزء تعقیبات نیست از اعمال آخر الزمان است هر وقت که بخوانید بسیار به موقع  لازم نیست 

 همین را بخوانید «یا مقلب القلوب ثبت قلبی علی دینک  یا اللهُ یا رحمنُ یا رحیم»  است .
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